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Ounasvaaran vetovoimaisuuden kehittäminen.
Ounasvaaran hyppyrimäet eivät sellaisenaan kelpaa maailmancupin kisoihin. Ounasvaaralle
olisi tilaa rakentaa moderni suurmäki, jonka yhteyteen voisi rakentaa myös kauan kaivatun
lämpimän näköalatornin esimerkiksi revontulituristeille. Iso ja moderni suurmäki toisi
Rovaniemelle kansainvälistä urheilua ja näkyvyyttä.
Tämän lisäksi myös huoltotilat pitäisi uusia kansainvälisen vaatimusten tasolle. Ounasvaara
on ollut joskus iso talviurheilukeskus ja se pitää saada päivitettyä mäkihypyn osalta
sellaiseksi. Nämä päivitykset maksavat itsensä takaisin, kun maajoukkueet saavat hyvän
harjoittelu ja kisa alustan. Toimivat mäet ja huoltotilat tuovat myös lisää harrastajia ja juniori
toimintaa, joka vastaavasti tuo hyvinvointia kuntaan.

Täten ehdotan, että Rovaniemen kaupunki alkaa selvittää rahoitusta ja rahoittajia, sekä
käynnistää suurmäki hankkeen Ounasvaaralle. Suurmäki hankkeeseen pitää laittaa
mäkitornin yhteyteen rakennettavasta näköalatornista optio.
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